

12 月份幼小銜接活動延期安排

親愛的家長：

鑑於近日本港疫情急速惡化，加上多間幼稚園及小學的上呼吸道感染個案大幅上升，教育局已於 11 月 20 日宣佈全港小一至小三學生暫停面授課堂，幼稚園停課日期亦延長至 12 月 6 日。

為審慎起見，本校決定順延原定於 12 月 5 日舉辦之「西貢區幼稚園數學比賽」、「主題視覺藝術展覽」及「西貢區幼稚園填色比賽頒獎禮」，直至另行通知。本校將密切留意本港疫情之最新發展，並於上述活動舉行前通知各位家長，詳情敬請留意本校網頁之最新公告。

如家長對活動順延之安排有任何查詢，請致電本校（2703 0499）與周寶怡行政主任或汪正傑老師聯絡。

主佑各位家長身心靈健康，主恩常在！

景林天主教小學校長
何詠懿

二零二零年十一月二十三日

Dear parents,

Arrangements for December Activities

In light of the latest situation of the COVID-19 epidemic and the outbreak of upper respiratory tract infections (URTI) in schools, the Government announced on 20th November that starting from 23rd November (Monday), face-to-face classes and all school activities of Primary One to Primary Three of all primary schools will be suspended while all kindergartens will continue class suspension until 6th December (Sunday).

To maintain vigilance against the epidemic, the school has decided to postpone the “Sai Kung District Kindergarten Mathematics Competition”, “Visual Arts Exhibition” and “Sai Kung District Kindergarten Colouring Competition Prize Presentation Ceremony” originally scheduled on 5th December. Our school will pay close attention to the latest development of the epidemic and will notify parents of the arrangements of activities in due course. Please refer to the latest announcements on our school website.

Should parents have any enquiries about the postponement of the activities, please do not hesitate to contact our Executive Officer Ms. Bonnie Chau or Mr. Wong Ching Kit at 2703 0499.

Meanwhile, please take care, be safe and stay healthy!

Yours sincerely,

Catherine Ho

Principal

King Lam Catholic Primary School